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Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 19/12-2022

Møde detaljer
Tidspunkt: 19/12-2022 kl. 18.30

Lokation: NS klubhus

Tilstede:

- Bo Bjerrum (formand)

- Peter Staun (bestyrelsesmedlem)

- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)

- Regitse Fuhlendorf (bestyrelsesmedlem)

- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)

- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)

- Gunnar Christensen (suppleant)

- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum

Referent: Morten Sørensen

Dagsorden for mødet
Nr Emne Ansvarlig
1 Godkendelse af dagsorden og referat
2 Hjemmeside
3 Klubhus byggeri
4 Økonomi
5 Evt
6
7
8
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Aftalte opgaver fra mødet

Nr Emne Ansvarlig
1
2 Starte opsætning af ny hjemmeside Jesper

Morten
Regitse 
Jens

3
4
5
6
7
8

Aftalte opgaver er markeret med et ”@” hvor de indtræffer i det nedenstående.
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Referat af mødebeslutninger

1. Godkendelse af dagsorden og referat.
Referat fra sidst godkendt

Dagsorden godkendt

2. Hjemmeside
Klubbens hjemmeside kører i et system sammen med havnens. Tilbage I oktober skete der noget på 

det bagvedliggende system, så ingen af hjemmesiderne virkede ordentlligt. Efter lidt graven efter 

hvem der kan hvad er hjemmesiderne nødtørftigt kommet op at køre igen, men fra en gammel 

backup hvor der er huller I det opdaterede materiale. Dvs informationer er ikke up to date og man 

kan ikke bladre igennem menusystemet og finde information.

Det er ikke realistisk at siderne komme op at køre på samme måde som før.

Hvad gør vi ?

Skal vi oprette en ny egen hjemmeside et sted eller skal vi arbejde sammen med havnen om det? Det

er dog uklart hvem der vil påtage sig opgaven og det fremtidige vedligehold skal også afklares.

Havneforeningen står med samme problem – LBA arbejder på at få uploadede dokumenter ud af 

systemet.

Jesper har et prøvesetup med klubmodul

Nibesejlklub.klubmodul.dk

Der er to issues med klubmodul:

• Man skal bruge deres regnskabssystem og købe ind på det (i stedet for e-conomic)

• Medlemmer gennem havnen er svære at håndtere

Vi vil skifte til klubmodul

Regitse og Jens flytter tal

Morten og Jesper får det op at køre

Vi satser på klubmodul er oppe slut februar – vi arrangerer et møde hvor vi flytter data

Hvert udvalg flytter derefter sine ting
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3. Klubhus byggeri
Der er GF i morgen – indkaldelse er sendt ud.

Ruddi præsenterer projektet.

Vi stemmer om, om det skal ske eller ikke, og vi lægger op til at der senere kommer en proces 

om indretning, som man kan deltage i.

De fleste af midlerne har vi tilsagn på, men der er enkelte store poster, som vi endnu ikke er 

sikre på. Der er p.t. ikke hverken afslag eller tilsagn, men vi er nødt til at få det på plads 

inden vi ”går i jorden”

Driftsbudget og proces har vi så meget styr på som vi kan.

En vigtig pointe er også at vedligehold og drift på klubhuset i forhold til husejerforeningen er på 

plads.

Det er vigtigt for projektet at de ca 400 timers eget arbejde bliver udført.

4. Økonomi
Jens gav en gennemgang af økonomien pr 17. december

327.000 på kontoen og vi har udeståender for ca 15.000

Vi mangler indtægter for jolleplads – jens får en liste.

Drift af skolebåde er langt dyrere end budget.

For el har vi brugt 42.000 over budget – det er en fordobling.

Vi ender med et foreløbigt overskud på 41.283,39 med forbehold for hvad der sker resten af 

året.

5. Evt
-
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